
Rada Gminy Rybczewice

Protokół nr V/2024

V Posiedzenie Rady Gminy Rybczewice w dniu 27 września 2024 

Uzupełnieniem protokołu jest nagranie przechowywane przez odrębny okres archiwalny określony
w przepisach Urzędu tj. 6 lat od daty nagrania. 

Obrady rozpoczęto 27 września 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:49 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.

Obecni:

1. Katarzyna Bartnik
2. Piotr Bobel
3. Paweł Bochyński
4. Aleksandra Jarymek
5. Dorota Lis
6. Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk
7. Mateusz Rakoczy
8. Michał Skorek
9. Monika Skorek
10. Mariusz Skrzypczak
11. Małgorzata Suszek
12. Marek Wac
13. Mateusz Wawrzycki
14. Tomasz Wójcik
15. Monika Wrona

1.  Otwarcie posiedzenia.

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy-  Otwieram  IV  sesję  Rady  Gminy
Rybczewice. Stwierdzam, iż na 15 Radnych jest obecnych 14, co stanowi quorum do podejmowania
prawomocnych  uchwał.  Witam  wszystkich  serdecznie  -  Panią  Wójt,  Panią  Sekretarz,  Pana
Skarbnika,  Wszystkich  Radnych  oraz  Sołtysów,  pracowników  obsługi  Gminy  oraz  wszystkich
mieszkańców, obserwujących naszą sesję przez Internet.



2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy- Przechodzimy do punktu drugiego porządku
obrad- przyjęcie proponowanego porządku obrad. Porządek obrad otrzymali Państwo Radni wraz
zaproszeniami na dzisiejsze posiedzenie. 

Przedstawię następujący porządek obrad: 

1.Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Gminy Rybczewice 
4. Sprawozdanie Wójta z działalności Gminy. 
5. Interpelacje i zapytania Radnych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok. 
7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Świdnickiego.
9.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 
pomiędzy Gminą Rybczewice a Gminą Piaski.
10.  Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na przyjęcie do realizacji i złożenie wniosku do 
programu priorytetowego „Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół”.
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Rybczewice w 2024 roku.
12.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Rybczewice.
13.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych lub osadników przydomowych oczyszczalni ścieków oraz transportu 
nieczystości ciekłych na terenie Gminy Rybczewice.
14. Wolne wnioski.
15. Zamknięcie posiedzenia.

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy- Czy  ktoś  z  Państwa  Radnych  chce
wprowadzić jakieś  zmiany do proponowanego porządku obrad? Jeśli nie ma żadnych zmian, to
rozpoczniemy głosowanie nad proponowanym porządkiem obrad. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Piotr Bobel, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 



Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Tomasz Wójcik, 
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Dorota Lis

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy -  Za przyjęciem proponowanego porządku
obrad głosowało 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących się. Stwierdzam, że
porządek obrad został przyjęty.

3. Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Gminy Rybczewice. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy –Przechodzimy do punktu trzeciego-przyjęcie
protokołu  z  IV sesji  Rady  Gminy  Rybczewice.  Protokół  z  poprzedniej  sesji  został  wszystkim
przesłany drogą mailową. Żadne uwagi nie wpłynęły mailowo ani w formie pisemnej. Czy ktoś z
Państwa Radnych ma jakieś uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? Jeśli nie ma żadnych uwag co
do protokołu to rozpoczynamy głosowanie. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z IV Sesji Rady Gminy Rybczewice.

Wyniki głosowania

ZA: 13, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (13)
Katarzyna Bartnik, 
Piotr Bobel, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Mateusz Wawrzycki, 
Tomasz Wójcik, 
Monika Wrona

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)



Marek Wac

NIEOBECNI (1)
Dorota Lis

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych,
13 głosów za przyjęciem protokołu, jedna osoba się wstrzymała i nikt nie był przeciw. Protokół
został przyjęty. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności Gminy.

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - Przechodzimy teraz do punktu czwartego-
sprawozdanie Wójta z działalności Gminy. Proszę bardzo Pani Wójt. 

P. Elżbieta Masicz- Wójt Gminy- Przedstawiła sprawozdanie . /Sprawozdanie jest załącznikiem
do sesji/ 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - Dziękuję bardzo Pani Wójt. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - Przechodzimy do punktu 5 - interpelacje i
zapytania Radnych. Proszę bardzo. Nie ma? 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  - Otwieramy  punkt  6  porządku  obrad
-podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2024. Proszę bardzo Pan Skarbnik. 

P. Józef Smarzak- Skarbnik- Przedstawił projekt uchwały. /Uchwała jest załącznikiem do sesji/ 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - Czy ktoś z Radnych ma jakieś pytania co do
wprowadzanych zmian w budżecie gminy? Jeśli  nikt nie ma żadnych pytań,  to proszę o opinię
Przewodniczącą Komisji Budżetowej. 

P.  Monika  Skorek-Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu,  Rolnictwa  i  Oświaty-  Komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  -  Dziękuje  ślicznie.  Przystępujemy  do
głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1



Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Piotr Bobel, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Tomasz Wójcik, 
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Dorota Lis

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - Stwierdzam, że w głosowaniu udział brało
14 Radnych, 14 było za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. Ogłaszam że uchwała została
podjęta. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej.

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - Otwieram punkt 7 porządku obrad -podjęcie
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. Poproszę bardzo Pan
Skarbnik. 

P. Józef Smarzak- Skarbnik- Przedstawił projekt uchwały. /Uchwała jest załącznikiem do sesji/ 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuje bardzo. Czy są jakieś pytania do
Pana  Skarbnika?  Proszę  bardzo  Państwo  Radni.  Jeśli  nie  ma  pytań,  to  proszę  o  opinię
Przewodniczącą Komisji Budżetowej. 

P.  Monika  Skorek-Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu,  Rolnictwa  i  Oświaty-  Komisja
pozytywnie  zaopiniowała  uchwałę  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  wieloletniej  prognozy
finansowej. Dziękuję. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  - Dziękuje  bardzo.  Przystępujemy  do
głosowania 

Głosowano w sprawie:  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy
finansowej.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 



NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Piotr Bobel, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Tomasz Wójcik, 
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Dorota Lis

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - W głosowaniu udział brało 13 Radnych, 13
było za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. Ogłaszam że uchwała została podjęta. Dziękuję.

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Świdnickiego.

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy- Otwieram punkt 8 porządku obrad -podjęcie
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Świdnickiego.  Poproszę bardzo
Pana Skarbnika. 

P. Józef Smarzak- Skarbnik- Przedstawił projekt uchwały. /Uchwała jest załącznikiem do sesji/ 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Czy są jakieś pytania do
Pana  Skarbnika?  Proszę  bardzo  Państwo  Radni.  Jeśli  nie  ma  pytań,  to  proszę  o  opinię
Przewodniczącą Komisji Budżetowej. 

P.  Monika  Skorek-Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu,  Rolnictwa  i  Oświaty-  Komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  - Dziękuje  bardzo.  Przystępujemy  do
głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy dla Powiatu Świdnickiego.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1



Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Piotr Bobel, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Tomasz Wójcik, 
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Dorota Lis

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - W głosowaniu udział brało 14 Radnych, 14
było za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. Ogłaszam że uchwała została podjęta. Dziękuję.

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego
pomiędzy Gminą Rybczewice a Gminą Piaski.

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - Otwieram punkt 9 porządku obrad -podjęcie
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą
Rybczewice a Gminą Piaski. Poproszę bardzo Pan Sekretarz.

P. Renata Trała- Sekretarz-  Przedstawiła projekt uchwały. /Uchwała jest załącznikiem do sesji/ 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuję bardzo. Czy są jakieś pytania do
Pani  Sekretarz?  Proszę  bardzo  Państwo  Radni.  Jeśli  nie  ma  pytań,  to  proszę  o  opinię
Przewodniczącą Komisji Budżetowej. 

P.  Monika  Skorek-Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu,  Rolnictwa  i  Oświaty-  Komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  - Dziękuje  bardzo.  Przystępujemy  do
głosowania 

Głosowano w sprawie:  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia
międzygminnego pomiędzy Gminą Rybczewice a Gminą Piaski.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1



Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Piotr Bobel, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Tomasz Wójcik, 
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Dorota Lis

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - W głosowaniu udział brało 14 Radnych, 14
było za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. Ogłaszam że uchwała została podjęta. Dziękuję 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie do realizacji i złożenie wniosku
do programu priorytetowego „ Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej
szkół”.

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy-   Otwieram  punkt  10  porządku  obrad
-podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie do realizacji i  złożenie wniosku do
programu priorytetowego „ Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół”.
Poproszę bardzo Pan Sekretarz.

P. Renata Trała- Sekretarz-  Przedstawiła projekt uchwały. /Uchwała jest załącznikiem do sesji/ 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuje bardzo. Czy są jakieś pytania do
Pani  Sekretarz?  Proszę  bardzo  Państwo  Radni.  Jeśli  nie  ma  pytań,  to  proszę  o  opinię
Przewodniczącą Komisji Budżetowej. 

P.  Monika  Skorek-Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu,  Rolnictwa  i  Oświaty-  Komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  - Dziękuje  bardzo.  Przystępujemy  do
głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie do realizacji i
złożenie wniosku do programu priorytetowego „ Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności
energetycznej szkół”.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 



NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Piotr Bobel, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Tomasz Wójcik, 
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Dorota Lis

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - W głosowaniu udział brało 14 Radnych, 14
było za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. Ogłaszam że uchwała została podjęta. Dziękuję 

11.  Podjęcie  uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki  nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Rybczewice w 2024 roku.

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  -  Otwieram  punkt  11  porządku  obrad
-podjęcie  uchwały  ww  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Rybczewice w 2024 roku. Poproszę bardzo
Panią Sekretarz.

P. Renata Trała- Sekretarz-  Przedstawiła projekt uchwały. /Uchwała jest załącznikiem do sesji/ 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuje bardzo. Czy są jakieś pytania do
Pani  Sekretarz?  Proszę  bardzo  Państwo  Radni.  Jeśli  nie  ma  pytań,  to  proszę  o  opinię
Przewodniczącą Komisji Budżetowej. 

P.  Monika  Skorek-Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu,  Rolnictwa  i  Oświaty-  Komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  -  Dziękuje  bardzo.  Przystępujemy  do
głosowania 

Głosowano w sprawie:  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Rybczewice w 2024 roku.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 



BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Piotr Bobel, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Tomasz Wójcik, 
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Dorota Lis

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - W głosowaniu udział brało 14 Radnych, 14
było za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. Ogłaszam że uchwała została podjęta. Dziękuję 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na
terenie Gminy Rybczewice.

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy -  Otwieram  punkt  12  porządku  obrad
-podjęcie uchwały ww sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie
Gminy Rybczewice. Poproszę bardzo Panią Sekretarz.

P. Renata Trała- Sekretarz-  Przedstawiła projekt uchwały. /Uchwała jest załącznikiem do sesji/ 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuje bardzo. Czy są jakieś pytania do
Pani  Sekretarz?  Proszę  bardzo  Państwo  Radni.  Jeśli  nie  ma  pytań,  to  proszę  o  opinię
Przewodniczącą Komisji Budżetowej. 

P.  Monika  Skorek-Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu,  Rolnictwa  i  Oświaty-  Komisja
jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  -  Dziękuje  bardzo.  Przystępujemy  do
głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości
i porządku na terenie Gminy Rybczewice.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 



PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Piotr Bobel, 
Paweł Bochyński,
Aleksandra Jarymek, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Tomasz Wójcik, 
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Dorota Lis

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - W głosowaniu udział brało 14 Radnych, 14
było za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. Ogłaszam że uchwała została podjęta. Dziękuję 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania
zbiorników  bezodpływowych  lub  osadników  przydomowych  oczyszczalni  ścieków  oraz
transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Rybczewice.

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy -  Otwieram  punkt  13  porządku  obrad
-podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wymagań,  jakie  powinien  spełniać  przedsiębiorca
ubiegający  się  o  uzyskanie  zezwolenia  na  prowadzenie  działalności  w  zakresie  opróżniania
zbiorników bezodpływowych lub osadników przydomowych oczyszczalni ścieków oraz transportu
nieczystości ciekłych na terenie Gminy Rybczewice. Poproszę bardzo Panią Sekretarz.

P. Renata Trała- Sekretarz-  Przedstawiła projekt uchwały. /Uchwała jest załącznikiem do sesji/ 

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy – Dziękuje bardzo. Czy są jakieś pytania do
Pani  Sekretarz?  Proszę  bardzo  Państwo  Radni.  Jeśli  nie  ma  pytań,  to  proszę  o  opinię
Przewodniczącą Komisji Budżetowej. 

P.  Monika  Skorek-Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu,  Rolnictwa  i  Oświaty-  Komisja
jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję. 

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  - Dziękuje  bardzo.  Przystępujemy  do
głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać



przedsiębiorca  ubiegający  się  o  uzyskanie  zezwolenia  na  prowadzenie  działalności  w  zakresie
opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  lub  osadników  przydomowych  oczyszczalni  ścieków
oraz transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Rybczewice.

Wyniki głosowania

ZA: 14, 
PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)
Katarzyna Bartnik, 
Piotr Bobel, 
Paweł Bochyński, 
Aleksandra Jarymek, 
Zofia Miedzianowska-Grzeszczuk, 
Mateusz Rakoczy, 
Michał Skorek, 
Monika Skorek, 
Mariusz Skrzypczak, 
Małgorzata Suszek, 
Marek Wac, 
Mateusz Wawrzycki, 
Tomasz Wójcik, 
Monika Wrona

NIEOBECNI (1)
Dorota Lis

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy - W głosowaniu udział brało 14 Radnych, 14
było za, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. Ogłaszam że uchwała została podjęta. Dziękuję 

14. Wolne wnioski.

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy  - Przechodzimy  do  punktu  14  -  wolne
wnioski. Proszę bardzo. Proszę bardzo Pani Wójt.

P. Elżbieta Masicz- Wójt Gminy- Ja tylko tak w kwestii  informacyjnej. A mianowicie chodzi
jeszcze o dowóz dzieci do naszej szkoły. Wynikła taka sytuacja, że mamy jeszcze jedno dziecko z
Chodyłówki,  które  nie  było  zgłoszone  do  dowozu  i  mamy  też  kolejne  dziecko,  którego  tata
sprowadził  się  na  Zygmuntów  i  też  nie  była  ta  miejscowość  objęta  dowozem.  Tu  w  kwestii
informacyjnej-my rozmawiamy teraz z wykonawcą naszego dowozu ponieważ te miejscowości nie
były  ujęte  do  przetargu  dlatego  też  to  chwileczkę  musi  potrwać.  Nie  chodzi  tylko  o  to  czy
podjedziemy czy w  lewo czy prawo,  ale  zmienia  to  też  harmonogram dowozów,  bo  jadąc  na
Zygmuntów wydłuża się czas dowozu dzieci. A więc albo te dzieci z dalszej części gminy muszą
wcześniej pojechać i tu musimy wszystko sprecyzować. I tu zarówno dziecko z Zygmuntowa jak i
Chodyłówki musi być przywożone przez rodziców do tej głównej drogi wojewódzkiej, nie ma innej
możliwości. Tak samo w przypadku Chodyłówki tam musi być wyznaczone miejsce postoju dla



autobusu  i  tak  jak  powiedziałam  wcześniej  musimy  ustalić  z  Panem  przedstawicielem  firmy
przewozowej jak i Dyrektorem szkoły harmonogram zmiany. To tylko tak informacyjnie gdyby ktoś
z Państwa pytał, to chciałam powiedzieć. Pani Ola też chciała dołożyć coś do tego?

P. Aleksandra Jarymek- Radna- Nie, ja już nie będę poruszała tematu. Chciałam odnieść się do
rodziców uczniów przywożonych. Bardzo często jesteśmy atakowani z różnych stron. Chciałam się
odnieść do sytuacji gdzie rodzic dla własnej wygody chciał abyśmy się zatrzymywali na drodze
wojewódzkiej, tam gdzie jest linia ciągła, zakaz postoju, przed mostem itd.. To są dzieci, nie worek
ziemniaków. To nie jest tak, że my podjedziemy sobie gdzie chcemy, zatrzymamy się jak chcemy.

Prosiłabym o rozsądek i jakiś margines wyrozumiałości do nas. Bo nawet ten czas przejazdu jest
czasem chaotyczny, nie jest tak, że wyjdziemy ze szkoły dokładne o tej i o tej godzinie. Niektóre
dzieci wolniej się ubierają, niektóre mają dysfunkcję i potrzebują więcej czasu. Proszę Was o to
żebyście nie wylewali na nas kubła zimnej wody, bo my mamy być o tej i o tej godzinie. Tak się nie
da. I nam opiekunom, jest z tego powodu bardzo przykro. Dziękuję bardzo.

P. Paweł Bochyński- Przewodniczący Rady Gminy -Czy są jeszcze jakieś pytania? Jeśli nie ma
żadnych pytań, to zamykam punkt  czternasty.

15. Zamknięcie posiedzenia.

P.  Paweł  Bochyński-  Przewodniczący  Rady  Gminy-  Przechodzimy do punktu  15-zamknięcie
posiedzenia Zamykam piątą Sesję Rady Gminy Rybczewice. Dziękuję bardzo. 

Przygotowała: Karolina Foc


